
 

 

 

Σέρρες,  23 Απριλίου 2021 

 

Ερώτηση  

Προς τον Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης 

 

Θέμα : «Προβλήματα στη σύνδεση με τα κανάλια ευρείας εμβέλειας στον Δήμο Νέας 

Ζίχνης» 

 

Εδώ και τουλάχιστον δύο μήνες, από τις 26 Φεβρουαρίου 2021, όταν και πραγματοποιήθηκε 

εκ μέρους της DIGEA, η μετάβαση στις τελικές συχνότητες εκπομπής των τηλεοπτικών 

σταθμών στο Νομό Σερρών, παρατηρήθηκε η επιδείνωση του ούτως ή άλλως κακού σήματος 

της DIGEA στο Δήμο Νέας Ζίχνης. Το πρόβλημα δεν υφίσταται μόνο στις κοινότητες που είναι 

εκτός τηλεοπτικής κάλυψης (Αγγίστα, Λευκοθέα, Αγ. Χριστόφορος, Δήμητρα, Μεσορράχη, 

Μονή Αγ, Κυριακής) αλλά παρατηρείται και σε δημοτικές κοινότητες που υποτίθεται ότι 

καλύπτονται από το ψηφιακό τηλεοπτικό σήμα (Ν. Ζίχνης, Αγριανής, Μανδηλίου, Σκοπιάς 

Σφελινού).  

Ο Δήμαρχος της Νέας Ζίχνης, Μπόζης Παντελής, έχει στείλει ήδη δύο επιστολές προς την 

DIGEA και το Υπουργείο Ψηφιακής Διακυβέρνησης, χωρίς όμως μέχρι σήμερα να έχει 

δρομολογηθεί κάποια λύση. Σε όλες τις παραπάνω δημοτικές κοινότητες μετά και τον 

επανασυντονισμό των τηλεοράσεων είτε είναι ανέφικτη η σύνδεση είτε το ψηφιακό 

τηλεοπτικό σήμα είναι αδύναμο με αποτέλεσμα η εικόνα των τηλεοπτικών σταθμών εθνικής 

εμβέλειας να «παγώνει». Αίτημα των κατοίκων είναι να επεκταθεί το τηλεοπτικό σήμα της 

DIGEA ώστε να αποκτήσουν πρόσβαση σε αυτό και οι κοινότητες που σήμερα δεν 

καλύπτονται και να ενισχυθεί το ψηφιακό σήμα της DIGEA ώστε να εκλείψουν τα 

προβλήματα που παρουσιάζονται.   
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ΕΠΕΙΔΗ τα προβλήματα που εντοπίζονται στο Δήμο Νέας Ζίχνης και όχι μόνο, απαιτούν 

τεχνικές λύσεις που πρέπει να δοθούν από τον πάροχο του δικτύου 

ΕΠΕΙΔΗ η πρόσβαση στο πρόγραμμα των τηλεοπτικών σταθμών εθνικής εμβέλειας πρέπει να 

παρέχεται σε όλες ανεξαιρέτως τις δημοτικές κοινότητες της χώρας  

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Για ποιους λόγους η ψηφιακή κάλυψη των δημοτικών κοινοτήτων του Δήμου Νέας 

Ζίχνης είναι είτε ανύπαρκτη είτε εξαιρετικά αδύναμη; 

2. Σε ποιες ενέργειες έχει προβεί το Υπουργείο Ψηφιακής Διακυβέρνησης και η DIGEA 

προκειμένου να ανταποκριθούν στο εύλογο και δίκαιο αίτημα του Δήμου Νέας 

Ζίχνης; 

3. Πότε και με ποιο τρόπο εκτιμά ότι θα επιλυθούν τα υπάρχοντα προβλήματα ώστε 

να μπορούν να παρακολουθήσουν οι κάτοικοι του Δήμου Νέας Ζίχνης τα 

προγράμματα που επιθυμούν στους τηλεοπτικούς τους δέκτες;  

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Δρίτσας Θοδωρής 

Μάλαμα Κυριακή 

Μάρκου Κώστας 

Μωραΐτης Θάνος 

Πούλου Γιώτα 

Σκουρολιάκος Πάνος 

Σκούφα Μπέττυ 

 




